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دیدگــــــاه
اشتباهات مدیریتی در فوتبال 

روند مدیریتی سال های اخیر در فوتبال ایـــران به جایــی 
رسیده که AFC با اختیارات قانونی خود تصمیم به حذف دو 
باشگاه مطرح کشورمان را دارد. تردیدی نیست مشکلاتی 
که امروز گریبان مهم ترین باشگاه های ایران را گرفته اتفاقاتی 
نبوده که در چند ماه گذشته رخ دهد و چندین سال است 
مسیری بدتری را پشت سر می گذرانیم. سوءمدیریت باعث 
شد تا نقشه هایی که رقبای ایران در غرب آسیا کشیده بودند به 
نتیجه مطلوبی برای خودشان منجر شود و حالا پرسپولیس و 
استقلال در آستانه حذف از مهم ترین مسابقات باشگاهی آسیا 
هستند، چون راه حلی برای این مشکلات نداشتیم. از کادرهای 
مدیریتی باشگاه های پرسپولیس و استقلال گرفته تا مدیران 
سازمان لیگ، فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و جوانان 
کارهایی که باعث حل مشکلات می شد را نتوانستند حل کنند. 
چندین سال است بحث دریافت مجوز حرفه ای باشگاه های 
ایرانی به میان می آید و در آخرین لحظه مشکل حل می شود. 
چطور ممکن است این موضوع به فکر مدیران خطور نکند تا 
برای حل مشکلات گام برندارند. چگونه به نشانه هایی که خطر 
حذف را به وضوح نشان می داد اصلا توجهی نکردیم و تن به 
خواسته هایی دادیم که امروز داستان حذف قطعی واقعی تر 
از همیشه است. چرا حاضر شدیم در ورزشگاه بدون تماشاگر 
به مصاف حریفان خود در لیگ قهرمانان آسیا برویم؟ مگر حق 
طبیعی یک باشگاه استفاده از تماشاگر نیست. بهانه هایی آورده 
شد و مدیرانی نداشتیم تا با استدلال های منطقی و معقول از حق 
باشگاه های داخلی دفاع کنند. وقتی اجازه دادیم از نعمت حضور 
تماشاگران محروم شویم در گام بعدی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا پا را فراتر گذاشت و این بار محرومیت از امتیاز میزبانی را 
برای باشگاه های ایرانی لحاظ کرد. چندین سال کارشناسان 
راهکارهای متعددی را به نماینده های ایران در AFC دادند 
تا با موضوع بازی های تیم های کشورمان با حریفان عربستانی 
در زمین ثالث مقابله شود اما به جای آنکه این راهکارها عملی 
شود شاهد آن بودیم در دیدارهایی که اسم میزبان روی نام تیم 
ایرانی خورده بود طرفداران نمایندگان عربستان بیشتر بودند و 
تیم های کشورمان بیشتر شبیه میزبان بودند. گام بعدی گرفتن 
امتیاز میزبانی بود. با بهانه هایی کاملا معمولی و نمایندگان 
ایران در زمین هایی بازی کردند که کیفیت پایین تری نسبت 
به ورزشگاه های آزادی، نقش جهان و... ایران داشت. افرادی که 
داشتند از حق ایران دفاع می کردند روابط را بر ضوابط ترجیح 
داده بودند و اگر غیر از این بود نباید سیر نزولی را پشت سر 
می گذاشتیم. وزارت ورزش وجوانان مدیرانی را برای پرسپولیس 
و استقلال انتخاب کرد که تنها هنرشان افزایش بدهی برای این 
دو باشگاه بود. آنها به جای آنکه به دنبال رفع دردسرهای مالی 
باشند اشتباهات مدیران قبلی را در انعقاد قرارداد با بازیکنان و 
مربیان داخلی و خارجی تکرار کردند و حجم بدهی ها را مضاعف 
کردند. بارها از عدم پرداخت مربیان و بازیکنان خارجی زخم 
خوردیم، پنجره های نقل وانتقالاتی بسته شد اما درس نگرفتیم. 
هشدارهای شفافی به باشگاه های ما داده شد اما مدیران فقط 
به دنبال آن بودند فرار موقتی از مشکلات داشته باشند و اصلا 
بلد نبودند پس از رفع مشکلی، به دنبال ایجاد مشکل تازه تری 
نباشند. بارها با احکام فیفا جریمه شدیم و شکایت به دادگاه 
بین المللی حکمیت ورزش CAS در دستور کار قرار گرفت تا 
مدیرعامل بعدی جریمه را پرداخت کند و هزینه بالای شکایت 

به CAS را به سایر هزینه های باشگاه اضافه شود. 

»آرمان ملی«از  شرط صداوسیما برای 
بازگشت فردوسی پورگزارش می کند:

 عادل در تلویزیون؛ 
با برنامه تازه- بدون نود

آرمان ملی- حمید شجاعی: شاید با تغییر 
رئیس سازمان صداو سیما اغلب مخاطبان صرفا از 
یک نکته شادمان شدند؛ اینکه با تغییر راس هرم 
مدیران میانی هم تغییر کنند و چهره محبوب 
صداوسیما یعنی عادل فردوسی پور پس از 3 سال 
هجرت و دوری از قاب تلویزیون باز هم مهمان 
خانه های مردم باشد. البته در همان ابتدای کار 
رئیس جدید از این مساله با رویی گشاده استقبال 
کرد اما رفته رفته شرط و شروط های بازگشت 
عادل به میان آمد. اول گفته شد که عادل به 
شبکه 3 باز خواهد گشت اما احتمالا نه با نود بلکه 
برنامه دیگری را تهیه کنندگی کرده و به روی 
آنتن خواهد برد. اما حالا گفته می شود که اگر 
فردوسی پور قصد بازگشت به شبکه 3 را دارد باید 
برنامه ای دیگر را البته نه در حیطه تحلیل مسائل 
فوتبال و لیگ برتر کشور که در حوزه دیگری در 
اختیار بگیرد. به نظر می رسد که با این تفاسیر 
اساسا قید بازگشت به شبکه 3 را بزند چرا که برند 
عادل فردوسی پور در شبکه3 با نود همراه بوده و 
برنامه ای دیگر آن هم در حوزه ای غیر از تحلیل  
بازی های لیگ برتر شایسته فردوسی پور نیست. 

 اما و اگرهای بازگشت عادل
نگاهی به رویکردهای اخیر رئیس جدید 
صدا و سیما  نشان می دهدکه ایده ها و نظرات 
جدیدی در خصوص نوع برنامه سازی و رویکرد 
این سازمان مطرح شده است. از تغییرات در 
مدیران تا ادغام برخی معاونت ها و بخش های 
خبری مقداری از این تغییرات هستند که با 
روی کارآمدن جبلی رقم خورده است.  با این 
حال شاید بخش قابل توجهی از مردم تغییرات 
در راس هرم مدیریتی صدا و سیما را از جهتی 
خاص دنبال کنند و با خواسته ای مشخص رئیس 
جدید صدا وسیما را مواجه سازند. امر واحدی که 
قریب به 3 سال است که از بسیاری از مسئولان 
دولتی و غیر دولتی خواسته شده اما هر دفعه نیز 
تحت شرایطی به محاق فراموشی رفته است. 
خواسته ای به نام بازگشت فردوسی پور به قاب 
تلویزیون.  این گزاره ای صحیح است که به جهت 
عدم حضور  عادل فردوسی پور و برنامه نود 
تلویزیون مخاطب حداکثری  خود را از دست 
داده است و اگر نبود برنامه  هایی طنز و سرگرمی 
همچون خندوانه، عصر جدید یا دورهمی شاید 
مخاطبان باقی مانده این رسانه نیز آن را ترک 
می گفتند هر چند که مدیران وقت صداوسیما و 
به ویژه شبکه 3 درصدد بر آمدند که جای خالی 
فردوسی پور و 90 را به نحو دیگری با تراشیدن 
محمد حسین میثاقی و برنامه فوتبال برتر به 
عنوان رقیب پر کنند اما به اذعان قاطبه مخاطبان 
برنامه های ورزشی و حتی غیر ورزشی این برنامه 
حتی نتوانسته با سایر برنامه ها رقابت کند چه 
رسد به اینکه بخواهد جایگزین 90فردوسی پور 
شود.  آنچه مسلم است با تغییرات  ایجاد شده در 
صداو سیما  که مهم ترین آنها را می توان رفتن 
دشمن شماره یک فردوسی پور یعنی علی فروغی 
دانست؛ راه برای بازگشت عادل به شبکه 3 پس 
از قریب به 3 سال باز شده است. اما اینکه عادل را 
دوباره با نود در پخش ۲۲:30 دوشنبه ها ببینیم به 
نظر می رسد که چندان قریب به اتفاق نباشد. هر 
چند که پیش از این خبر رسیده  بود که احتمالا 
فردوسی پور درصدد تهیه کنندگی برنامه ای 
تحت عنوان »فوتبال 3۶0« است. اما حال باید 
دید اساسا عادل به سمت اجرا و گزارشگری 
خواهد رفت یا صرفا در مقام تهیه کننده یک 

برنامه ورزشی حاضر خواهد شد. 
 شرط صداو سیما 

زمینه برای بازگشت عادل فردوسی پور 
به شبکه 3 و اجرای برنامه نود مهیا نیست و 
همچنان برنامه فوتبال برتر بازی های لیگ برتر 
را با اجرای میثاقی تحلیل خواهد کرد.   چندی 
پیش و در پی اذعان رییس جدید سازمان صدا 
و سیما مبنی بر اینکه عادل فردوسی پور برای 
بازگشت به تلویزیون هیچ مشکلی ندارد رسانه ها 
خبر دادند که مجری برنامه نود به سرعت به 
شبکه 3 برمی گردد و برنامه خود را به روی آنتن 
خواهد برد. در صورتی که انجام این کار موازی 
کاری خواهد بود و اگر روزی زمینه بازگشت 
عادل فردوسی پور به شبکه سه مهیا شود او باید 
برنامه جدیدی را تدوین و طراحی کند. بعد از 
اینکه سازمان صدا و سیما تصمیم گرفت  برنامه 
نود به روی آنتن نرود برنامه فوتبال برتر جایگزین 
برنامه 90 شد و یکی دو فصلی است به جای برنامه 
نود بازی های لیگ برتر را با اجرای میثاقی تحلیل 
می کند و شبکه 3 دیگر نیاز به اجرای برنامه 
جدیدی دراین بخش نمی بیند. از همه مهم تر 
اینکه برنامه شب های فوتبال هم در شبکه ورزش 
بازی های لیگ برتر را تجزیه و تحلیل می کند. با 
وجود صحبت های رییس جدید سازمان و صدا و 
سیما به نظر می رسد زمینه برای بازگشت عادل 
فردوسی پور به تلویزیون مهیا نشده است چرا که 
در غیر اینصورت دست کم او بازی های لیگ برتر 
و بازی های خارجی را در شبکه 3 و دیگر شبکه 
ها گزارش می کرد. به نظر می رسد در چنین 
وضعیتی عادل فردوسی پور هم خیلی مایل به 

اجرای گزارش نیست.

گفـــتوگـــو

فارس: یک رسانه هلندی در خصوص عملکرد نیم فصل 
جهانبخش صحبت کرد و نمایش او را ناامیدکننده خواند. 
تیم فوتبال فاینورد پس از شکست مقابل آژاکس در هفته 
گذشته کمی از صدر فاصله گرفت ولی امیدوار است بتواند 
رقابت فوق العاده خود با تیم های آیندهوون و آژاکس را ادامه 
دهد. رسانه elfvoetbal گزارشی در خصوص عملکرد برخی 
بازیکنان فاینورد نوشت و از ستاره کشورمان نیز صحبت کرد. 
رسانه هلندی نوشت: انتظارات از بازیکن ایرانی بسیار زیاد بود 
زیرا او پیش تر در لیگ هلند آقای گل شده است. او خودش را 
اثبات کرده بود و به یکی از انتقال های بزرگ لیگ برتر انگلیس 
نام گرفته بود. با این حال جهانبخش در فاینورد تاکنون عملکرد 
ضعیفی داشته و ناامیدکننده ظاهر شده است. در بازی های اول 
او کمی سودآور و موثر بود ولی در دیدارهای بعدی ناامیدکننده 

ظاهر شد و به یک نیمکت نشین در فاینورد لقب گرفت. 

فوتبــالداخلــی

 سرمربی تیم ملی فوتبال ایتالیا و شاگردانش عناوین 
بهترین های سال ۲0۲۱ را از آن خود کردند. نشریه »ورلد.

ساکر« در چهلمین سالگرد معرفی برترین های فوتبال جهان، 
روبرتو.مانچینی را به عنوان برترین مربی سال ۲0۲۱ معرفی 
کرد. این مربی ایتالیایی موفق شد تیم ملی فوتبال ایتالیا را 
در رقابت های یورو ۲0۲0 به قهرمانی برساند و اولین قهرمانی 
آتزوری در این رقابت ها را پس از سال ۱9۶8 میلادی رقم بزند. 
بر این اساس مانچینی با کسب 33 رأی برترین مربی سال لقب 
گرفت و توماس توخل که چلسی را به قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا رساند نیز با کسب ۲۶ رأی دوم شد. 
پپ.گواردیولا سرمربی منچسترسیتی و 
کریستوفر گالتیر سرمربی لیل.نیس نیز 
هر یک با کسب ۲ رأی به طور مشترک در 
رده سوم ایستادند. لیونل.اسکالونی سرمربی 
آرژانتین، یورگن کلوپ سرمربی 
مارتینس  دیه گو  و  لیورپول 
نادا نیز هر یک با  سرمربی گرا
کسب یک رأی به طور مشتــرک 
رده پنجم را به خود اختصاص 
دادند. همچنین تیم ملی فوتبال 
ایتالیا با کسب 40 رأی به عنوان 
بهترین تیـــم سال در بخــش 
مردان معرفی شد و تیم های 
چلسی و بایرن به ترتـــیب با 
کسب ۱4 و 3 رأی در رده های 

دوم سوم جای گرفتند. 

بیــنالمــلل

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

دراگان اسکوچیچ در تیم ملی کشورمان عملکردی عالی 
از خود به جا گذاشته و توانسته از ۱3 بازی به ۱۲ برد و یک 
تساوی دست یابد. تیم ملی کشورمان در صورت یک برد 
دیگر به صورت مستقیم راهی جام جهانی خواهد شد و در 
کنار زلاتکو.دالیچ، سرمربی تیم ملی کرواسی به دومین مربی 
کروات حاضر در قطر بدل خواهد شد. »اسکو« که اکنون در 
شهر ریکا کشور کرواسی برای گذراندن تعطیلات سال نو 
حضور دارد، گفت: از حضور در اینجا لذت می برم زیرا کارم را 

به خوبی انجام دادم. به خاطر آن زحمات، این لحظات با خانواده 
بسیار برایم شیرین است. برای ما اصلا ساده نیست که جدااز 
هم زندگی کنیم ولی الان پیش آنها بازگشتم و می خواهم از 
لحظه لحظه آن لذت ببرم. وی ادامه داد: ما از 4 بازی آینده خود 
تنها به یک برد نیاز داریم تا به صورت حتمی راهی جام جهانی 
بشویم. امارات برای صعود همه بازی ها را باید ببرد و ما همه 
بازی هایمان را باید ببازیم که به نظر خیلی غیرواقعی است. من 
باید حرفه ای باشم و اجازه بازی راحت به دیگر تیم ها ندهم. 

ما ۲7 ژانویه با عراق بازی داریم و بعد باید به مصاف امارات 
برویم. هر ۲ بازی در خانه برگزار می شود و همه کار می کنیم تا 
وظیفه مان به نحواحسن انجام شود. سرمربی تیم ملی کشورمان 
گفت: هدف ما این است که از گروهمان در جام جهانی صعود 
کنیم. ایران تاکنون نتوانسته این کار را انجام دهد و اگر بتوانیم 
این کار را انجام دهیم یک موفقیت بزرگ خواهد بود. کیفیت 
آن را هم داریم و در مسابقات قبلی جام جهانی ایران نشان داده 
که می تواند به چیزهای بزرگ دست یابد. ایران در روسیه 
مقابل پرتغال به تساوی یک بر یک رسید و مقابل اسپانیا تن 
به شکست یک بر صفر داد. آنها در جام جهانی ۲0۱4 مقابل 
مسی در دقیقه 90، با نتیجه یک بر صفر شکست خوردند. 
ایران می تواند با هر تیمی رقابت کند زیرا باتجربه شده است. 

دراگان اسکوچیچ: 

ایران کیفیت صعود از مرحله گروهی را دارد

آرمان ملی: حضور »مهدی مهدوی کیا« 
در بازی دوستانه میان »اساطیر عرب« و 
»ستارگان جهان« حاشیه هایی را به دنبال 
داشت، حاشیه هایی که هنوز ادامه دارد و گفته 
می شود سرمربیگری وی در تیم امید کشورمان 

را نیز تحت تاثیر قرار داده است! 
 شروع حاشیه 

بازی دوستانه مـــیان »اساطیـــر عرب« 
و »ستارگان جهــان« به مناسب ورود جام 
عرب به تقویم فیفا و تبلیغات بیشتر برای این 
جام در کشور قطر که میزبان تورنمنت بود؛ 
برگزار شد. از همان روزی که بازی برگزار شد 
و فوتبالدوستان ایرانی متوجه شدند مهدوی کیا 
در تیم اساطیرعرب حضور داشته، انتقاداتی 
متوجه بازیکن اسبق تیم ملی و سرمــربی حال 
حاضر تیم ملی امید شد. روی پیـــراهن های 
ستارگان جهان و اساطیر عرب، پرچم تمامی 
کشورهای عضو فیفا نقش بسته و در این بین 

رژیم  صهیونیستی نیز به چشم می خورد. 
 دفاع علیپور

حجت الاسلام علیرضا علیپور مسئول سابق 
کمیته صیانت فدراسیون فوتبال از اظهارات 
برخی نمایندگان مجلس درباره مهدوی کیا 
به شدت انتقاد کرد. علیپور اظهارکرد: موضوع 
رخ داده با خواست قلبی و شخصی مهدی 
مهدوی کیا انجام نگرفته است و مهدوی کیا با 
دعوت فدراسیون جهانی فوتبال در این دیدار 
دوستانه حاضر شده است. ثانیا هیچکدام از 

برنامه های اجرایی این دیدار از پیش مشخص 
نبوده و مهدوی کیا نیز مانند همه بازیکنان حاضر 
در این دیدار، تنها دعوت فیفا را پذیرفته  است. 
متاسفانه این ماجرا به گونه ای بازتعریف و به آن 
پرداخته شده که انگار تمام اتفاقات آن براساس 
میل قلبی مهدوی کیا رخ داده است. در این میان 
اما در روزهای گذشته نقل قولی از یونس محمود 
رسانه ای شد که گفته بودند، یونس محمود و 
سایر بازیکنان عرب پس از اطلاع از نقش پرچم 
رژیم صهیونیستی بر روی لباس بازیکنان نسبت 
به حذف آن اقدام کردند و مهدی مهدوی کیا 
این کار را انجام نداده است. این یک خط خبری 
دروغ و جهت دار است. شخصا با هماهنگی 
برخی از مسئولان فدراسیون فوتبال موضوع را 
پیگیری کردم. از طریق واسطه با یونس محمود 
صحبت کردیم. فایل صوتی یونس محمود هم 
موجود است. او به صراحت هرگونه عدم همراهی 
مهدوی کیا در اعتراض به لباس های آن دیدار را 
رد می کند. اینکه به نقل از یونس محمود گفته 
شده ما پرچم ها را حذف کردیم و روی آن را با 
چسب پوشاندیم اما مهدوی کیا این کار را انجام 
نداد یک دروغ آشکار است. یونس محمود هم 
به شدت این موضوع را رد کرده است. متاسفانه 
اصل این جریان سازی دروغ و ساختگی است. 
مهدوی کیا به شدت از اتفاقات رخ داده در طی 
چند روز گذشته گلایه مند است. او در صحبتی 
که پس از این ماجرا داشته، تاکید دارد که من 
همواره سرباز بی حاشیه فوتبال و وطنم بوده  

و هستم، همیشه برای اهالی ورزش، جامعه 
فوتبال، مردم کشورم و همه مظلومان احترام 
قائل بوده ام. من هوادار مظلوم هستم. اینکه 
یک فرآیند را به گونه ای ترسیم می کنند که 
من را معاند و مخالف مظلوم معرفی می کنند، 

بی انصافی و بسیار تلخ است. 
 توپ جمع کن! 

»کیهان« نوشت: با گذشت چند روز پس 
از اقدام زننده مهدی مهدوی کیا در پوشیدن 
لباسی که پرچم رژیم صهیونیستی بر آن نقش 
بسته بود و نیز بازی در تیمی که سرمربی تیم 
مقابل آن یک صهیونیست بود، انتظار می رفت 
این فوتبالیست سابق از اقدام خود عذرخواهی 
کند، ولی او در یک حرکت سخیف دیگر با انتشار 
پستی طعنه آمیز در فضای مجازی، منتقدان 
خود را به دورویی متهم کرد! بعید است این 
بازیکن سابق و مربی فعلی پیام این اقدام خود 
را نداند زیرا کافی است سری به رسانه های 
رژیم صهیونیستی زده و خوشحالی و استقبال 
آنان از اقدام خود را ببیند. او با این اقدام و عدم 
عذرخواهی خود وارد زمینی شده است که 
پیام آن تطهیر جنایات رژیم صهیونیستی و 
عادی سازی و مشروعیت بخشی به این غده 
سرطانی است. رژیمی که دستش به خون زن 
و کودک فلسطینی آغشته است و به شکل 
سیستماتیک و روزانه مشغول جنایت علیه 
بشریت است. البته بدیهی است که آقای 
مهدوی کیا در حد و  اندازه ای نیست که اقدام 

زشت و زننده او به حساب مردم شریف این مرز 
و بوم نوشته شود و رژیم کودک کش هم می داند 
که امثال او در قد و قواره ای نیستند که برای 
اقدام ناشایسته او بیشتر از یک پروپاگاندا و تبلیغ 
بادکنکی دلخوش کرده و حساب باز کند! اما بد 
نیست مهدوی کیا که به عنوان بازیکن تیم اعراب 
در آن بازی کذایی حاضر شده  اندکی درباره نظر 
مردم مسلمان و عرب منطقه درباره ارتباط با 
این رژیم مطالعه کند. البته اگر نمی خواهد 
به عنوان توپ جمع کن بازی سران سازشکار 
برخی کشورهای عربی و رژیم کودک کش 
در این میدان حضور داشته و خدای نخواسته 
حیثیت اسلامی- ایرانی خود را با یک مشت 
دلار تاخت بزند! از سوی دیگر، بعید است او 
نداند که در هر جنایت و فشاری علیه ایران 
و مردمش ردپای این رژیم دیده می شود؛ از 
خرابکاری و ترور دانشمندان هسته ای گرفته 
تا ترور سردار سلیمانی و جنجال و زمینه سازی 
برای تحریم ایران و... از این رو بازی آگاهانه 
در زمین چنین دشمنی جز وطن فروشی چه 
نام دیگری دارد؟ در این میان جای تعجب از 
مسئولان ورزشی به خصوص شخص وزیرورزش 
و رئیس  فدراسیون فوتبال است که در این مدت 
مهر سکوت بر لب زده و با این اقدام خود راه را 
برای قبح شکنی های بعدی و خوش خدمتی به 

دشمن مردم ایران باز می کنند. 
 استعفا؟

هادی مهدوی کیا؛ پیشکسوت فوتبال در 
گفت وگو با »ایلنا« در خصوص شایعه استعفای 
برادرش از تیم امید اظهارداشت: چنین چیزی 
صحت ندارد و اگر برادرم قصد استعفا داشته 
باشد خودش این مساله را عنوان می کند. 
وی ادامه داد: این مساله شایعه است مانند 
بسیاری از مسائل دیگر که در این چند وقت 
برای برادرم درست کردند مانند آن خبر دروغ 
که کسی جرأت ندارد آن را برگرداند. مهدوی کیا 
خاطرنشان کرد: خیلی واضح بود که شش نفر 
آن پرچم را روی پیراهن شان خط زدند که 
»مهدی« یکی از آنها بود. برای ما تعجب آور 
نبود هیچ کس حاضر نبود یک زحمت به خودش 
بدهد و عکس های آن بازی را ببیند. امیدوارم هر 
کسی که این شر را به راه انداخت خودش هم آن 

را درست کند. 
 حمایت

کریم باقری در اینستاگرام خود یک استوری 
را در حمایت از مهدوی کیا منتشر کرد. باقری 
نوشته است: »به امید روزی که ارزش باارزش ها 
را بدانیم.« علیرضا جهانبخش، سیامک نعمتی 
و برخی بازیکنان تیم ملی از مهدی مهدوی کیا 
با انتشار پست هایی در فضای مجازی حمایت 

کرده اند.

اهالی فوتبال حامی سرمربی تیم ملی امیدند 

حمله »کیهـــان« به »مهــدوی کیــا«! 
  حجت الاسلام علیپور: 

این دیدار به دعوت جهاني فیفا از شخصیت هاي فوتبال از جمله مهدوي کیا صورت گرفته است؛ نه با تصمیم شخصي این افراد

مربی پیشین تیم ملی گفت: فوتبال ایران در حال رفتن 
به قهقهراست البته نه از درون زمین بلکه از نشست ها و 
همفکری هایی که حاصلش حذف دو تیم مطرح ایران از 

آسیاست. 
 حذف از آسیا 

امیر حاج رضایی در خصوص حــذف استقلال و 
پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا به دلیل نداشتن 
مجوز حرفه ای گری اظهارداشت: اطلاعات جسته و 
گریخته ای در این خصوص دارم و آقایانی که در این 
مورد صحبت می کنند حرف های شان متناقض است، 

بعضی امیدوارانه از حل مشکل صحبت می کنند 
و گفته می شود که مساله ای نیست و 

بعضی اشاره به این دارند که حذف 
پرسپولیس و استقلال جدی است 
و این اتفاق رخ می دهد. از قوانین 
مطلع  حرفه ای گری  به  مربوط 
نیستم اما این که این دو تیم حذف 
شوند تبعاتش تنها شامل فوتبال 
داخلی ما نمی شود، اگر فراتر از قاره 
آسیا نرویم، در همین قاره کهن به  

زیان ما تمام می شود چرا که در رنکینگ جهانی تیم اول آسیا 
هستیم و بعد دو تیم مطرح مان حذف می شوند، خصوصا این که 
گفته شده است هیچ تیم دیگری هم نمی تواند جایگزین شود. 

 توضیح؟
وی تاکیدکرد: نکته تأسف بار اینجاست که هیچ کسی 
به وضوح توضیح نمی دهد اگر این قضیه اتفاق افتاده 
است آیا کسانی کوتاهی کردند یا از قوانین ناآگاه 
بودند یا دلیل دیگری وجود داشت. انگار کسانی که 
می شوند خیلی مصون هستند،  اشتباه  مرتکب 
شبیه همان قضیه »ویلموتس«، کسی سراغ آن 8 
نفری که قرارداد این مربی را امضا کردند نرفت و هیچ 
شفافیتی در کار دیده نشد. فوتبال ایران دارد به قهقرا 
می رود نه درون زمین بلکه از اتاق ها و نشست ها و 
همفکری هایی که حاصلش حذف دو تیم مطرح 
فوتبال ایران از آسیاست. اگر این اتفاق رخ دهد 

و خیلی دردناک است. 
 کدخدا منشانه؟ 

حاج رضــایی در واکنـــش به صحبت 
اخیر علی کفاشیان مبنی بر اینکه 
»AFC دوســـت نــدارد 

شاگردهای ممتازش را حذف کند« یادآورشد: ابدا این طور 
نیست که AFC در این زمینه کدخدامنشانه برخورد کند، 
آنجا قانون حاکم است، ما هم قوانینی داریم که من به همین 
قوانین ایراد دارم اما در ایران می توانیم قوانین را دور بزنیم و در 
آنجا چنین اتفاقی نمی افتد، آنجا برابر مقررات و قوانین حکم 
می کنند. من این تئوری را که AFC با ما بد است به هیچ وجه 
قبول ندارم. در AFC افرادی نشسته اند که به کارشان تسلط 
دارند و می دانند فوتبال ایران اگر در مسیر درست باشد، می تواند 
بهترین میزبان باشد. بدترین کار ممکن هم این است که اشتباه 
خودمان را نپذیریم و تلاش کنیم به جاهای دیگر منتسب کنیم. 

 رای گل گهر 
حاج رضایی در خصوص رأیی که در مورد بازیکن گابنی علیه 
گل گهر صادر و سه امتیاز به رقبای این تیم داده شد، عنوان کرد: 
قوانینی را که منجر به صدور این حکم شده است من نمی دانم 
اما می خواهم بگویم قبل از اینکه بازیکنی از خارج به ایران بیاید 
و بازی کند، کار یک سری تشریفات دارد، رضایت باشگاه قبلی و 
مدارک لازم باید باشد تا ITC بازیکن صادر شود، یعنی باید در 
فدراسیون چیزهایی ثبت شود و مفهوم صدور کارت این است 
که شما آزادی که بازی کنی و این کارت را فدراسیون صادر 
می کند، بازیکن وقتی کارت دریافت کرد یعنی مشکلی برای 
بازی کردنش وجود ندارد، وقتی راهنمایی و رانندگی به من 
گواهینامه می دهد یعنی اجازه نشستن پشت فرمان را دریافت 
کرده ام و نمی شود بعد از دو سه هفته بگویند این اجازه را نداری 
و اگر این کار را انجام دهند این وسط داستانی اتفاق افتاده است. 

امیر حاج رضایی: 

فوتبال ایران از خارج زمین ضربه خورد

     شلیک
احمد نوراللهی هافبک ایرانــی تیم شباب الاهلی 
در جدال این تیم برابر الظفره در دقیقه 72 با ضربه ای 
مهارنشدنی تیمش را به گل برتری در این بازی رساند. 
شلیک دیدنی نوراللهی با گزارش هیجان انگیز گزارشگر 

شبکه الریاضیه همراه بود. 

     مفرح 
با توجه به فشردگی مسابقات مـــجیدی سرمربی 
استقلال تصمیم گرفت تمرین تیمش را در سالن وزنه 
برگزار کند تا فشار کمتری به نفرات بیاید و از روز 
دوشنبه تمرینات در زمین چمن انجام شود. تمرین 

استقلالی ها در فضایی مفرح برگزار شد. 

             مهدی تاج 
با توجه به حذف احتمالی سرخابی ها، حمید سجادی 
وزیر ورزش و جوانان جلسه ای را با مهدی تاج، رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال برگزار کرد و از او کمک 
خواست تا شاید استقلال و پرسپولیس بتوانند در 

لیگ قهرمانان شرکت کنند. 
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